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感谢您选购锐鹰公司的产品！

如欲了解更多相关产品的信息，请联系您当地的经销商或访问我们的

网页。使用产品之前，请先仔细阅读说明书。
Thank you for purchasing FalconEyes’ products.
For further details of our related products, please contact your 
local distributor or visit our webpage at www.falconeyes.com.hk
Thank you. 
Please read this manual carefully before using this product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Websit: www.falconeyes.com.hk

D) 使用注意事项 Attention
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1.请按照本产品所标注电压选择电源。
2.不要在通电状况下装置或拆卸灯管，如需要拆卸灯管，请在关掉电源15分钟之后进
行，以免被高温烫伤。

3.  非专业人士，请勿随便拆卸，否则后果自负。
4.  使用环境应保持干燥、通风注意防潮防水。
5.产品表面有轻微的油渍及污渍请使用清洁布擦拭表面即可清除。
6.请避免硬物将其划伤以至影响使用效果。
7.使用产品时，请详细阅读说明书。
1.Please use the appropriate voltage labeled on the product. 
2.Do not remove the fluorescent tube when the power is on. 
3.Do not remove the fluorescent tube until the light is switched off for at least 15 minutes 
in order to avoid scald. 
4.Since there can be high voltage inside the unit, Do NOT open or repair the unit 
yourself. If there is any defect, please contact an experienced technician.
5.Keep the environment dry and ventilated when using the product. Do not leave or use 
the flash in humid or dusty environment.
6.For best performance of tubes, maintain cleanliness of tubes by wiping the surface 
softly with clean cloth. 
7.Do NOT apply pressure to the product.
8.Read this manual carefully before using the product.



A) 产品概述 Product Overview

C) 技术参数 Specifications: 

  
型号 Model No.
光管数量 No.of Tubes

附件
Accessories Included

灯管功率 Power

调光 Power Control

底座 Base

可购配件
Optional Accessories

色温 Color Temperature

尺寸 (长 x 宽) 
Dimenson(Lx w)

FL-552 FL-552V FL-554 FL-554V FL-556 FL-556V

AC110-250V   / 110-120V

TB-U2A U-BRACKET

25%-100%
调光 Adjustable

柔光箱、挡光板、提袋 Diffusor,Barndoor,Carrying Bag

蜂巢片、U型机架 Honeycomb,U-Bracket 蜂巢片 Honeycomb

59 x 20 cm 59 x 35 cm 59 x 52 cm

电压 Voltage

2 X 55W 4 X 55W 6 X 55W
2 4 6

3200K / 5500K

全光 Full
25%-100%

调光 Adjustable
25%-100%

调光 Adjustable110W/220W
110W/220W

330W

   FL系列日光灯是目前针对电影、电视广播、录影及摄影方面需求所设计的专业摄影棚柔
光灯具，灯具达到节能、环保的要求。

  FL系列灯具采用目前世界上顶流荧光灯管，此荧光灯管色温稳定发光效率高，显色指数
高，无频闪，无辐射。镇流器同样是采用世界上顶流的高效电子镇流器，功率因数高，噪
音低、寿命长。反光板则采用特殊的反光材料制作，使投射面积光斑成方型，投射面大，
光斑分布均匀，无任何暗影。灯体造型简单、美观，采用一种特殊铝材制作而成，安全性
能高。

FL series Fluorescent Light is equipped with high quality fluorescent tubes, with stable 
color temperature, high CRI and long lifespan, also it is fickerless and no radiative heat. 
The reflecting system contains the high quality reflector. It provides the rectangular 
illumination, which can broaden the reflecting surface, with even facular distribution and 
shadowless.
This light also comes with high-efficiency ballasts, gives high power efficiency and low 
impact and low peak wave. Hence, minimizing the interference in the audio/visual 
equipments. And prevent the fluorescent tubes from turning black which longer the life 
span of the flash tubes.
Moreover, the housing is made of aluminum and with nice and secure design.
This Fluorescent Light has been widely applied on the shooting for television production 
as well as the professional and digital photography.

B) 功能示意图 Panel Diagram
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1、反光板(挡光板）Barndoor (Detachable)
2、灯管 Tube
3、调光旋钮 Power Control Dial
4、保险丝 Fuse
5、电源插座 Power Socket

6、电源开关 Power switch
7、散热孔 Heat dissipation hole
8、手柄 Handel 
9、底座 Base

TB-U2A U-BRACKET
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